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Stadsfullmäktige 02.10.2018 § 101

Beslut Stadsfullmäktige antecknade följande motion för kännedom:

 "Trots renoveringen lider personalen på bäddavdelningen i Pargas fortfarande av
inneluftsproblem. Problemen borde undersökas och åtgärdas i brådskande
ordning. En del av patienterna och anställda får fortfarande kraftiga symptom på
mögelexponering. Situationen måste åtgärdas brådskande."

 __________________
Stadsstyrelsen 17.08.2020 § 155

Beredare Fastighetschef Seppo Pihl, tfn 0400 451 424
Föredragande Stadsdirektör Patrik Nygrén, tfn 040 511 4383
 fornamn.efternamn@pargas.fi

 Efter att patientrummen på bäddavdelningen renoverades har situationen följts
upp och förhållandena har varit acceptabla.

 Efter att renoveringen av bäddavdelningen färdigställdes undersöktes
hemsjukhusets lokaler. Undersökningsrapporterna är daterade till februari och
oktober 2019 och personalen informerades om den åtgärdsplan som togs fram. I
undersökningarna uppdagades lokala, punktmässiga brister och dessa har
åtgärdats. Golvet i ett rum har förnyats i sin helhet, golvkonstruktionen har
torkats och ett bolag som utför konstruktionsundersökningar har synat golvet.
Efterkontrollen har genomförts. Vidare har det har genomförts noggrannare
undersökningar med hjälp av spårämnesprov och luftläckage har observerats i
hemsjukhusets lokaler.

 För renoveringsarbetet framtogs anvisningar för tätning av luftläckage. I
anvisningarna ingick en beskrivning av material, arbetssätt och
arbetsförhållanden.

 Temperaturen och den relativa fuktigheten i lokalerna har mätts och de
överensstämmer med Social- och hälsovårdsministeriets förordning om sanitära
förhållanden i bostäder. Koldioxidhalten ligger klart under gränsen inom vilken
inomhusluft anses vara tillfredsställande.

 I läkarmottagningens lokaler uppmättes också luftläckage i konstruktionerna.
Tätningsreparationerna inleddes på läkarmottagningen för att minimera
olägenheterna för verksamheten. Efter att arbetet färdigställdes kontrollerades
kvaliteten av ett undersökningsbolag för att uppnå en tillförlitlig och
ändamålsenlig kvalitetsnivå och för att kontrollera de uppdagade bristerna.



Coronapandemin ledde till ett avbrott i de planerade åtgärderna och detta pågår
delvis fortfarande.

 I den mån coronapandemin och verksamheten tillåter fortsätter
tätningsreparationerna ännu i hemsjukvårdens lokaler och samtidigt ska
regleringen av ventilationen ses över i syfte att få inomhusklimatet under
kontroll. Situationen följs upp fortsättningsvis med hjälp av kontroller och
intervjuer med personalen.

Förslag Stadsfullmäktige tar del av ovanstående information och förklarar motionen
slutbehandlad.

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Efter slutligt beslut: Lotta Laaksonen

 __________________


